
Ivan Jereb: uspešno 27 let
Takoj na začetku moram po-

vedati, da sem imela malo upa-
nja, da bi za to številko Dogo-
vorov lahko pripravila pogovor
z enim izmed letošnjih nagra-
jencev občine Center, Ivanom
Jerebom. V brivsko-frizerskem
podjetju so mi namreč poveda-
li, da je njihov direktor na
zdrajvljenju v Laškem. Kljub
temu sem zavrtela telefon, ki
ga je zmotil prav med kosilom.
Dogovorila sva se, da se bo-
va naslednjega dne pomenila o
njegovem dehi kar po telefonu.

Ivan Jereb je direktor ljub-
Ijanskega Brivskega-frizerskega
podjetja že polnih 27 let. Ko
je začel leta 1946 delati, je ime-
lo podjetje vsega skupaj tri
poslovaJnice.

»Začetek je bil težak, saj ni

bilo na voljo skoraj nobene
opreme, imeli smo nekaj zasta-
relih sušilnih havb, ki smo jih
sproti popravljali, da so bile
uporabne. Sele leta 1950 smo
lahko kupili nove havbe, vendar
smo imeli še mnogo problemov;
primanjkovalo je blaga, tako
da ga še za delovne halje ni-
smo imeli dovolj, ni bilo pre-
paratov, ki smo jih potrebovali
pri svojem delu. Prav tedaj se
je začela »hladna trajna«, za
katero je kasneje začela izdelo-
vati preparate Ijubljanska lliri-
ja.«

Ivan Jereb si je od vsega za-
četka prizadeval, da bi izbolj-
šal delovne pogoje, modernizi-
ral opremo in pripomofike, ki
so jih potrebovali pri svojem
delu. Kot sam pravi, so mu pri

tem trdno stali ob strani njego
vi sodelavci in mu pomagali.

Sedaj ima Brivsko-frizersko
podjetje v Ljubljani, pretežno
v občini Center, 14 poslovalnic,
od katerih. je mnogo prenovlje-
nih, modernih, nekaj pa jih je
tudi na novo odprtih. V vseh
poslovalnicah je zaposlenih 173
frizerjev in frizerk ter 32 učen-
cev.

»Najbolj sem vesel, če vidim,
da so naši delavci zadovoljni,
tako z delovnimi pogoji, kakor
tudi z osebnimi dohodki. Da so
z našimi storitvami zadovoljni
tudi Ijudje, je dokaz v tem,
da imamo v naših poslovcUni-
cah vedno dovolj dela.«

Tov. Jereb je vesel priznanja,
ki ga je dobil m prizadeval si

bo, da bo »kupaj s svojimi so-
delavci še nadalje uspešno yo-
dil Brivsko-frizersko podjetje.
Da je bilo njegovo dosedanje
27-letno vodenje podjetja us-
pešno, dokazuje tudi nagrada,
ki jo je dobil letos spomladi,
podelilo pa mu jo je Poslovno
združenje obrti in kootnunale.

»V prlhodnje si bomo priza-
devali, da bomo odprli še več
poslovalnic. Sodobno urejeno
poslovalnico bomo imeli na no-
vi ploščadi Borisa Kraigherja,
prav tako bomo imeli tudi nov,
moderen salon v Kliničnih bol-
nicah. V prihodnje si želim, da
bi za naše salone dobili več
prostora in bi v prizadevanjih
za še boljše delo in prostore
tudi v prihodnje našli s sode-
lavci skupen jezik ter tako laž-
je prebrodili težave, s kateri-
mi se srečujemo.*
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